



Abspeiderne.no

Norges speiderforbund

Besøk: Wøyen Gård, Gamle Lommedalsvei 33

Post: Postboks 10,1314 VØYENENGA

Org.nr: 971429593

Tlf: **917 32 729**

Hjemmeside: **ABSpeiderne.no**

E-post: **post@abspeiderne.no**

Kontortid:

Mandag: 09.00 -15.30

Onsdag: 15.30 - 20.00

Torsdag: 10.00 -14.30

Referat Kretsstyremøte nr 4 - 2018

Dato: 03.10.2018

Tid: 1800

Sted: Wøyen Gård

| | Hvem | Innkalt | Tilstede | Referat |
|-------|--------------------------------|---------|----------|---------|
| KSEK | Nina Dæhli (ND) | X | X | X |
| KL | Lars Foyn Ranheimsæter (LFR) | X | X | X |
| VKL | Thor Gunnar Mathisen (TGM) | X | X | X |
| KS/ØK | Kjetil Andreas Andersen (KAA) | X | | X |
| KS | Morten Sætrang Haakonsen (MSH) | X | X | X |
| KS | Hans Marius Øverås (HMØ) | X | X | X |

| Sak nr: | Emne | Beskrivelse | Vedtak | Ansvar |
|---------|------------------|---|---|---|
| 19_2018 | JOTA JOTI | JOTI: Steinar Svalesen JOTA: Thor Ivar Tandberg Johansen Hovedarrangør: MSH Medarrangør: LFR Leirbål: Nils Martin Haugen | 25000 er budsjettert. | Thor Ivar, Steinar, Morten, Lars, Nils Martin |
| 22_2018 | Sammenslåing NBK | Hva er status på møter og plan videre? | NBK skal ha samordningstur snarlig, ingen har anledning til å møte. TGM foreslår 25/10, 8/11 | TGM |
| 23_2018 | Kretsleir | HMØ og Eirik Måkestad blir med i leirkomiteen. TGM var på befarng, TGM er i dialog og NBK har sendt ut info. | LFR sender ut info om dette sammen med innkalling til GL-samling. TGM setter opp en kommunikasjon med EM, HMØ og NBK. ND finner frem budsjettet fra sist kretsleir. | LFR |
| 24_2018 | Hiort | Arrangør mangler | Består | LFR |
| 25_2018 | Dugnad Grønland | Dugnaden ble gjennomført, veldig bra til de som møtte. Det var svært få som møtte på dugnaden og lite hadde blitt gjort om ikke kretsstyret møtte. Hva kan vi gjøre for å snu dette videre? | ND følger opp ved-fylling snarest, ND og HMØ fyller opp salgsvare. LFR tar det med GL-samlingen | ND, HMØ, LFR |

| | | | | |
|---------|--------------------------------|--|---|--------------|
| 26_2018 | Kretskonk med NBK | Det er avgjort å arrangere kretskonk som vanlig med KM. Askerspeiderne blir ikke med neste år, hva har dette innvirkning for oss? Forslag: ND, HMØ + en til har ansvar for KK2019 | LFR får med en arrangør med GL-samlingen. HMØ blir med som arrangør. | ND, MSH |
| 27_2018 | Økonomistatus | Det er kritisk for kretsen at KA ikke svarer og KS må iverksette tiltak i hans fravær. Noen må ta over økonomiansvaret. LFR informerer. | LFR skal presentere dette på GL-samling. Om ingen har kapasitet til å ta dette må kretsen leie inn regnskapsansvarlig til neste kretsting. | LFR |
| 30_2018 | Speiderhytteturen | Kartlegging av kretsens hytter | TGM skaffer stort kart til GL-samling så tar vi med nåler og merker de hyttene og grupper som møter | TGM |
| 31_2018 | Gruppeledersamling | LFR kaller inn til GL-samling i Oktober. Innspill til agenda settes. | Mandag 29/10 Punkter som over Camp education blir ikke arrangert, men heller bruker energi på å planlegge regionsleir Kommende arrangementer | LFR |
| 32_2018 | Idemyldring og diskusjonskveld | ND og TGM inviterer til en helg med idemyldring og diskusjoner rundt flokk og inviterer alle ledere i kretsen. LFR lager et lignende opplegg for tropp og får med seg en person til. Vi utsetter dette til våren. | Flokk 15/11 Tropp utsettes til våren | ND, TGM, LFR |
| 33_2018 | KS-møter | | Møter denne høsten: Onsdag 3.Oktober, 7.November, 5. Desember | |

Møtet slutt 20:34

Referat ført av LFR